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Protokollsanteckning 2024-12-10 – Ärende 5, Beslut om fastställande av 
nämndsbudget för år 2025 samt plan för ekonomin åren 2026–2028 
 
Vi har idag, 2024-12-10, tagit del av den detaljerade nämndsbudgeten för 2025 med ekonomiska 
utsikter för 2026–2028. 
 
Där står det klart att det Moderatledda styret siktar på besparingar i verksamheten som skall 
leda till ett ekonomiskt överskott redan 2025.  
 
Vi i Fokus anser att den inslagna vägen är fel och att ett helt annat förhållningssätt till de 
tilldelade medel vore att föredra.  
 
Vi vill tillskjuta medel för att undvika nedstängning eller sammanslagning av F-skolor, återuppta 
F-intag på Löddesnäs och Piläng samt i och med det långsiktigt säkra möjligheterna för våra 
skolor att kunna arbeta med mindre barngrupper, enligt de riktlinjer som Skolverket 
rekommenderar. 
 
Vi har också, sedan ärendet kom upp, ställt oss avvisande till etableringen av gymnasieskola i 
Lomma kommun och menar fortsatt att alla aktiviteter rörande denna omedelbart bör upphöra 
och besparade medel därmed kan göras tillgängliga för våra, ovan nämnda, yrkanden.  
 
 
 
Med vänliga hälsningar, 
 
 
Ulf Richeberg 
Fokus 
 
 
 
 
 


